
Fra: Kari Mette Bø <bkmu@hotmail.com> 
Sendt: 2. mai 2014 21:18 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Fiber 
 
Ang utbygging av fiberkabel  
 
Korleis er det med denne utbygginga av fiber, har me som bur i radøyvegen 1539-1547, tilgang på fiber 
sånn det per i dag er planlagt? Eller er det mogeleg å melda si interesse om å få dette? Me har per i dag, 
eit dårleg breiband som ikkje går an å få opp farten. Dette trass i at telenor hevdar at det er mogeleg, så 
må dei skru det ned igjen pga trøbbel på linja. Altså veldig ynskje om fiber! 
 
Mvh 
Kari Mette og Ståle Bø  

(radøyvegen 1541) 😊 
 
Sendt fra min iPhone 


